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Toplantı  Bilgileri 

 Yer : Zoom +1617 No’lu Derslik 

Tarih : 11.01.2024  

Saat : 13:00 

 

Katılımcılar 

 İç Mimarlık Bölümü Başkanı F.Ceyda Güney Yüksel 

 

 Komisyon Üyesi Sennur Yılmaz 

 

 Haliç Üniversitesi Mezunu Selcem Bayır Aydın 

 

 Haliç Üniversitesi Mezunu Damla Çağal Taşdelen 

 

 Haliç Üniversitesi Mezunu Sertaç Genç 

 

 Haliç Üniversitesi Mezunu Çağlar Bozoğlu 

 

 Haliç Üniversitesi Mezunu Doğu Kara 

 

 Haliç Üniversitesi Mezunu Rüveyda Çetin 

 

 Haliç Üniversitesi Mezunu Ravza Yavuz 

 

 Haliç Üniversitesi Mezunu Merve Çoban 

 

Toplantı Gündemi ve Açılış 

 Mezun olduktan sonra yaşanan zorlukların neler olduğu ve mezun durumunda olan öğrencilerin 

nasıl yönlendirilmesi,  

 Mezunlarımızdan bölümün iyileştirilmesine yönelik görüşlerin alınması, 

 Diğer öneriler. 

Katılımcıların Görüşleri 

 Bilgisayar programlarının çok önemli ve üzerinde daha fazla durulması gerektiği. Özellikle 

render programlarının ders saatlerinin arttırılması gerektiği gibi, 

 “Aydınlatma” seçmeli dersinin her dönem açılması gerektiği, 



 Islak hacim ya da teknik bilgi içeren derslerin piyasada ciddi katkı sağladığı ve öneminin daha 

çok öğrencilere anlatılması, 

 Yapay zekâ programlarının artık piyasada kullanıldığı ve öğrencilerin teknolojiden geri 

kalmaması adına projelerde kullanılması gerekliliği, 

 Öğrencilerin iç mekân projelerinde özellikle mobilya çizimlerine ait sistem detaylarına daha 

fazla yer vermesi gerektiği, 

 Tasarım odaklı projelerin 1. ve 2. Sınıflarda, daha gerçekçi projelerin ise 3. ve 4. Sınıflarda 

olması gerekliliği, 

 Proje çalışmalarının başlangıcında öğrencileri yönlendirmek adına proje konusuna yönelik 

seminer verilmesi. 

 Farklı meslek gruplarının öğrencilere proje derslerinde fikir vererek seminerler düzenlemesi 

gerektiği. 

Diğer Görüşler 

Yapay zekâ kullanımı hakkında Dr. Öğr. Üyesi F.Ceyda Güney Yüksel ve Öğr. Gör. Selcem Bayır 

Aydın, bu dönem öğrencilerin projelerinde yapay zekâ programlarını deneyimlediklerini ve 

geliştirme konusunda fikri olan öğrencilere burada destek olunduğunu açıklamıştır. 

Dr. Öğr. Üyesi F. Ceyda Güney Yüksel aydınlatma dersinin bu dönem açılacağını ve bundan sonra 

her dönem dersi açmaya dikkat edeceğini açıklamıştır. 

Dr. Öğr. Üyesi F. Ceyda Güney Yüksel, mezunlarımızın söylediklerine dayanarak diğer 

dönemlerde farklı meslek gruplarının okula davet edilerek seminer verilmesinin üzerinde 

durulacağını belirtti. Zira bu dönemin başında proje dersi için seminer planlanmış ancak 

yoğunluktan dolayı gerçekleşmediğini ifade etmiştir. 

 

 

 

 


